
Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BBC den 14. februar 2018 kl. 17.30 hos Niels 
 

 
1. Medlemssituationen v/CJM 

Vi fastholder 128 medlemmer som mål. 
 
Ventelisten gennemgået, og medlemsforhold ved opstarten af næste sæson drøftet.  
 
Formanden orienterer snarest på en spilleaften om: 
- at bestyrelsen for at få nye medlemmer ind i klubben på bedst mulig måde gerne vil vide, om 
nuværende medlemmer vil stoppe i klubben,  
- at medlemmer uden makker senest 1.5. skal meddele navnet på makkeren i den kommende 
sæson, idet man ellers vil blive betragtet som udmeldt, og nye medlemmer vil få plads; 
- at betalingsfristen fortsat er 1.6., idet 1.7. er irrelevant pga. sommerferie og 1.8. er for sent til 
at kunne få alle brikkerne til at falde på plads inden medio august. 
Denne orientering vil også blive lagt på hjemmesiden. 
 
Vi opfordrer bridgelærerne til at orientere kursusholdene om proceduren. 
 

2. Klubbens økonomi  
Lene fortsætter udredningsarbejdet ift. banken. 
Lene redegjorde for klubbens nye kreditkort. 
 
Kompensation i forbindelse med et kursus for en bridgelærer i Jylland fastsættes konkret til 
udgiften til benzin + bro. Dette er i overensstemmelse med vores retningslinjer. 
 

3. Ansøgning til Velux Fonden om tilskud til nye Bridgemates og server 
Drøftet, Carl-Johan rundsender oplæg til bestyrelsen og går videre.  
 

4. Turneringer den 24. februar 
Tilmeldinger: Niels 
Mad: Carl-Johan 
Opstilling, tilstedeværelse, oprydning: Matthias (hele dagen), Carl-Johan (start og slut), Lene 
(start, spiller) og Niels (start tom. frokost). 
Lene køber småkager og mælk. 
Carl-Johan overrækker præmier. 
Knud er turneringsleder. 

 
5. Status på undervisning v/Anni 

Der er flere scenarier: oprettelse af nyt begynderhold, oprettelse af et fortsætterhold, 
enkeltstående kursussøndage. Dette drøftes af bridgelærerne. 
Anni vil gerne være koordinator og dynamo på undervisningen. Bestyrelsen tiltræder med 
glæde og lægger op til, at den kommende bestyrelse udpeger en kontaktperson. 

 



6. Revision af vedtægter og klubregler 
Tegningsrettighederne i vedtægterne skal analyseres. Arbejdsgruppe Aage M, Carl-Johan og 
Niels. 

 
7. Bestyrelse 2018/19 

På valg: Carl-Johan som formand og Anni.  
Carl-Johan ønsker ikke genvalg som formand, men vil gerne vælges til bestyrelsen som menigt 
medlem for at hjælpe den nye formand i gang. 
Astrid stiller op til formandsvalget. 
Anni ønsker ikke genvalg. 
 

8. Generalforsamling 
Dateret indkaldelse og foreløbig dagsorden kommer på hjemmesiden og ophænges i lokalet 
snarest. 
Carl-Johan aftaler reje- og ostemadder med Anni. 
 

9. Sommerbridge 
Tilmelding vil være mulig senest spilledagen kl. 15 via faciliteten på hjemmesiden eller ved at 
skrive sig på den fremlagte tilmeldingsliste 1 uge i forvejen. Astrid udarbejder et system og en 
manual, så ansvaret for tilmeldinger og betaling kan varetages af alle i bestyrelsen, og Carl-
Johan koordinerer, så der altid er en ’aftenansvarlig’ fra bestyrelsen. 
Lene taler med Sandy om fast leverance af kage. 
 
Pris: 50 kr for enkeltaften og 350 kr for en sæson (27 kr/gang, hvis man kommer alle gange). 
 

10. Eventuelt 
Anni rundsender manual for juleafslutningen. 
Carl-Johan efterlyste en repræsentant for klubben til distriktets generalforsamling 24.3., da han 
selv er forhindret. 
  

Ref Niels 


